



(La version française suit...)

Update on the ENERGY STAR Canada technical specification for windows, doors and skylights sold in Canada.

Further to the announcement issued in April 2022, NRCan has decided to cancel the planned update to Version 5.1 of the ENERGY STAR Canada technical specification for windows, doors, and skylights, sold in Canada. Version 5.1 was to take effect in May 2023; however, the current technical specifications (Version 5.0) will remain in effect until further notice. This decision is in light of the recent updates to the US EPA's ENERGY STAR specification update announced in October 2022, which NRCan will aim to align with, as it makes sense. Stakeholders will be made aware of any proposed changes in advance of them taking effect.

Furthermore, NRCan is planning for an update to the ENERGY STAR Canada technical specifications for windows, doors, and skylights in 2025. More information to come as we prepare for this update.

Any questions regarding this announcement should be directed to fenestration@nrcan-rncan.gc.ca.

The ENERGY STAR Canada Team

Mise à jour des spécifications techniques ENERGY STAR Canada pour les fenêtres, les portes et les puits de lumière vendus au Canada

Pour faire suite à l'annonce publiée en avril 2022, RNCan a décidé d'annuler la mise à jour prévue de la version 5.1 des spécifications techniques ENERGY STAR Canada pour les fenêtres, les portes et les puits de lumière vendus au Canada. La version 5.1 devait entrer en vigueur en mai 2023 ; toutefois, les spécifications techniques actuelles (version 5.0) resteront en vigueur jusqu'à nouvel ordre. Cette décision est prise à la lumière des récentes mises à jour des spécifications ENERGY STAR de l'EPA des États-Unis annoncées en octobre 2022, auxquelles RNCan cherchera à s'aligner, dans la mesure

où cela est logique. Les intervenants seront informés de tout changement proposé avant qu'il n'entre en vigueur.

De plus, RNCan prévoit une mise à jour des spécifications techniques ENERGY STAR Canada pour les fenêtres, les portes et les puits de lumière en 2025. De plus amples renseignements seront fournis à mesure que nous nous préparons à cette mise à jour.

Toute question concernant cette annonce doit être envoyée à fenestration@nrcan-rncan.gc.ca.

L'équipe ENERGY STAR Canada

© 2022 Microsoft Dynamics. All rights reserved.

-undefined-

[Unsubscribe](#)